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Wenig ist bisher über das Haus Digeon, das vom Hundertjährigen Krieg bis Mitte des 19. Jahrhunderts in
Aquitanien ansässig war, bekannt gewesen. Dieses Buch schafft erstmals eine Grundlage dafür, die einzelnen
Zweige Autramat, Boisverdun und Monteton in eine ordnende und quellenbasierte Gesamtkohärenz zu
bringen. Dabei bietet die Darlegung der genealogischen Beziehungen ein nicht unerhebliches
Erklärungspotential für die Entwicklung einer vornehmlich protestantischen Adelsfamilie, welche mit
prägenden Ereignissen der französischen Geschichte direkt konfrontiert war. Durch den Besitz verschiedener
Herrschaftseinheiten wie Baronie, Grafschaft, Marquisat sowie der kleinen Stadt Francescas in
Personalunion mit dem König von Frankreich, welche mit der niederen, mittleren und hohen Gerichtsbarkeit
einhergingen, war das Geschlecht fest in das seinerzeitige Feudalsystem eingebunden. Damit bewegten sich
die Digeons im Kontext des Adelsrechts des Ancien Régime, welches für ihren Aufstieg und weitere Genese
maßgeblich sein sollte. Die Ursprünge und Grundlagen des droit nobiliaire werden neben spezifischen
Fragen wie dem Erwerb sowie der Transmission von Adelstiteln und -stand sowie Usurpation und Verlust
des Adels systematisch behandelt. Mithin dient dieser Teil nicht allein als Referenzgeber; im Verbund mit
der Analyse der familiären Zusammenhänge wird das französische Adelsrecht in seiner unmittelbaren
Anwendung illustriert.
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From reader reviews:

Luba Jacobs:

Do you have favorite book? In case you have, what is your favorite's book? Guide is very important thing for
us to know everything in the world. Each e-book has different aim as well as goal; it means that publication
has different type. Some people sense enjoy to spend their the perfect time to read a book. They may be
reading whatever they consider because their hobby is usually reading a book. Think about the person who
don't like reading through a book? Sometime, man or woman feel need book if they found difficult problem
or even exercise. Well, probably you will require this Das Haus Digeon in Frankreich (1096-1856): Eine
genealogische Studie im adelsrechtlichen Kontext des Ancien Régime (German Edition).

Ila Robinette:

The actual book Das Haus Digeon in Frankreich (1096-1856): Eine genealogische Studie im adelsrechtlichen
Kontext des Ancien Régime (German Edition) has a lot of information on it. So when you read this book you
can get a lot of help. The book was compiled by the very famous author. The writer makes some research
prior to write this book. This particular book very easy to read you will get the point easily after perusing this
book.

Alyssa Lewis:

Reading a book to be new life style in this calendar year; every people loves to go through a book. When you
read a book you can get a lot of benefit. When you read books, you can improve your knowledge, mainly
because book has a lot of information upon it. The information that you will get depend on what kinds of
book that you have read. If you wish to get information about your examine, you can read education books,
but if you want to entertain yourself read a fiction books, these us novel, comics, and soon. The Das Haus
Digeon in Frankreich (1096-1856): Eine genealogische Studie im adelsrechtlichen Kontext des Ancien
Régime (German Edition) provide you with new experience in looking at a book.

Elliott Preciado:

You could spend your free time to learn this book this guide. This Das Haus Digeon in Frankreich (1096-
1856): Eine genealogische Studie im adelsrechtlichen Kontext des Ancien Régime (German Edition) is
simple to deliver you can read it in the park, in the beach, train and soon. If you did not have much space to
bring often the printed book, you can buy the actual e-book. It is make you much easier to read it. You can
save often the book in your smart phone. Thus there are a lot of benefits that you will get when one buys this
book.
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